

Title (en)

MASKING MATERIAL.

Title (de)

MASKIERUNGSMATERIAL.

Title (fr)

MATERIAU DE MASQUAGE.

Publication

**EP 0509100 A1 19921021 (EN)**

Application

**EP 91908177 A 19910430**

Priority

JP 4708490 U 19900502

Abstract (en)

An object of this invention is to easily fix a masking material to a plate-like part of a certain member for temporally protecting said part from surface treatment. For attaining the above object, in a clip-like masking material of this invention having a groove into which the plate-like part of said member is inserted, outwardly opened tapered guide parts are extended from the open part of said insertion groove so that said guide parts abut on said plate-like part and adjust a position of the masking material even when the open part of the masking material insertion groove slightly deviates from a position opposite to said plate-like part. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un objectif de cette invention est de fixer aisément un matériau de masquage à une partie analogue à une plaque d'un certain élément pour protéger momentanément ladite partie d'un traitement de surface. Afin d'atteindre cet objectif, un matériau de masquage en forme de pince et possédant une fente dans laquelle la partie analogue à une plaque dudit élément est insérée, est pourvu de parties de guidage coniques et ouvertes vers l'extérieur qui s'étendent à partir de la partie ouverte de la fente d'insertion. Ces parties de guidage sont conçues pour aboutir contre la partie en forme de plaque et pour rectifier la position du matériau de masquage, même lorsque la partie ouverte de la fente d'insertion dévie légèrement d'une position où elle serait en face de la partie en forme de plaque.

IPC 1-7

**B05B 15/04**

IPC 8 full level

**B05B 15/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B05B 12/20** (2018.01)

Cited by

GB2276838A; WO9419110A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9116996 A1 19911114**; CA 2063448 A1 19911103; EP 0509100 A1 19921021; EP 0509100 A4 19920626; JP H045257 U 19920117

DOCDB simple family (application)

**JP 9100591 W 19910430**; CA 2063448 A 19910430; EP 91908177 A 19910430; JP 4708490 U 19900502